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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 2107 din 17.04.2019 
 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 17 aprilie 2019, ora 1300 

 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

din 12, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea si domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participă la ședință doamna Baciu Violeta-Elena, consilier (contabil), domnul Luchian 

Laurentiu-Nicolae, referent, doamna Leustean Mihaela, contabil la Scoala Gimnaziala nr.1 Draxeni si 

doamna Malos Adriana, director la Scoala Gimnaziala nr. 1 Draxeni. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, CIRLESCU SIMONA-DANA. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 167 din 11.04.2019 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 17 

aprilie 2019, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 

2019 si estimarile pe anii 2020– 2022. 

2. Interpelari si raspunsuri. 
 

Inainte de a se supune la vot ordinea de zi, domnul primar propune introducerea unui 

punct pe ordinea de zi, respectiv Proiect de hotarare privind aprobarea reconfigurării traseului 

Tufeştii de Jos – Vaslui pentru introducerea în Programul de transport public judeţean de 

persoane prin curse regulate pentru perioada 2013 - 2019, în judeţul Vaslui, aprobat prin 

Hotărârea Consiliului Judeţean Vaslui nr. 169/2012, cu modificările şi completările ulterioare. 

Se voteaza si ordinea de zi este suplimentata. 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 
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 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019 si estimarile pe anii 2020– 2022. 

 - Dau cuvântul doamnei Baciu Violeta-Elena, pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 

2019 si estimarile pe anii 2020– 2022. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2019 si estimarile pe anii 2020– 2022. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019 si estimarile pe anii 2020– 2022.

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019 si estimarile pe anii 2020– 2022.

  

  

DISCUTII: 

 

 Domnul primar face precizarea ca anul 2019 va fi unul foarte greu din punct de vedere 

financiar.Vom incerca sa convingem cativa asistenti personali sa treaca de la calitatea de angajat la 

calitatea de somer.Anul acesta vom fi  obligati sa reducem cheltuielile cu naveta cadrelor 

didactice.Inainte de a intra in sedinta, am invitat conducerea scolii la discutii referitoare la decontarea 

transportului.Pentru a nu mai fi discriminare, impreuna cu d-na contabil Baciu am propus ca 

decontarea sa se faca la nivelul unui abonament pe mijlocul de transport in comun, tren sau autobuz. 

 Doamna director Malos aduce la cunostinta ca autorizarea scolilor impotriva incendiilor intra 

in raspunderea autoritatilor publice locale.Inca mai sunt scoli fara aviz, dosarele au fost refacute, 

retrimise si returnate de catre cei de la ISU Vaslui, din cauza unor neconcordante.  

 Domnul primar spune ca anul acesta se va rezolva si cu grupul sanitar de la Scoala Sasova, 

insa trebuie avut mare grija cu toaletele exterioare, sa nu fie expusi copiii la accidente neprevazute. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind aprobarea 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019 si estimarile pe anii 2020– 2022. 

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

reconfigurării traseului Tufeştii de Jos – Vaslui pentru introducerea în Programul de transport 

public judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 2013 - 2019, în judeţul Vaslui, 

aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Vaslui nr. 169/2012, cu modificările şi 

completările ulterioare. 

  - Dau cuvântul domnului Luchian Laurentiu-Nicolae, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea reconfigurării traseului 
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Tufeştii de Jos – Vaslui pentru introducerea în Programul de transport public judeţean de 

persoane prin curse regulate pentru perioada 2013 - 2019, în judeţul Vaslui, aprobat prin 

Hotărârea Consiliului Judeţean Vaslui nr. 169/2012, cu modificările şi completările ulterioare. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

reconfigurării traseului Tufeştii de Jos – Vaslui pentru introducerea în Programul de transport 

public judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 2013 - 2019, în judeţul Vaslui, 

aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Vaslui nr. 169/2012, cu modificările şi 

completările ulterioare. 

 

DISCUTII: 

Domnul viceprimar este nemultumit de ruta aleasa.Spune ca localitatea Craciunesti nu 

beneficiaza de unele facilitati.Drumul este “jalnic”, nu exista semnal la telefonia mobila, transport nu. 

Domnul primar spune ca este constient ca vor fi oameni suparati, doar ca depinde si de 

transportator.A fost agreat acest traseu datorita drumului asfaltat.Initial am vrut un microbuz cu 17 

locuri, insa am facut propunerea pentru 10 locuri. 

Domnul consilier Nantu Costel este de parere ca infiintarea acestui traseu vine in sprijinul 

comunitatii si cel mai mult i-ar ajuta pe elevii navetisti. 

Domnul primar spune ca abonamentele elevilor sunt decontate 100 % de scoli. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind 

aprobarea reconfigurării traseului Tufeştii de Jos – Vaslui pentru introducerea în Programul de 

transport public judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 2013 - 2019, în 

judeţul Vaslui, aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Vaslui nr. 169/2012, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate (11 voturi „pentru” si 1 (una) „abtinere”- dl Mihaila Neculai, din 12 

consilieri, care alcatuiesc consiliul local), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (12 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                        SECRETAR,  

     Consilier, Cirlescu Simona-Dana                                                       p. Onu Alina – Elena  


